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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE L’ASSOCIACIÓ DE 
MARES I PARES (AMPA) DE L’IES “MÀRIUS TORRES” DE LLEIDA. 

 ANY 2010 
 

Assemblea ordinària 

18.11.2010 

De 19.45h a 20.45h 

Sala d’audiovisuals de l’IES Màrius Torres  

 
Ordre del dia: 
 
1- Lectura i aprovació de l’acta de l’Assemblea anterior 
2- Informe d’activitats del curs 2009-2010 
3- Tancament Econòmic curs 2009-2010 
4- Pressupost pel curs 2010-2011. 
5- Votació si s’escau dels nous membres de la Junta de l’AMPA 
6- Informe de la direcció del Centre 
7- Torn obert de paraules 
 
 
1- Lectura i aprovació de l’acta de l’Assemblea anterior 
 
Un cop realitzada la lectura  de l’Acta de l’Assemblea General Ordinària de 
l’Associació de mares i pares de l’IES Màrius Torres de Lleida del curs 2009-
2010 es dóna per aprovada. 
 
 
2- Informe d’activitats del curs 2009-2010 
 
El president del AMPA Albert Florensa informa de les activitats que s’han dut a 
terme durant el curs 2009-2010: Conferència sobre el llibre digital, concert 
homenatge Màrius Torres, obra de teatre “Mirall trencat”, etc. 
 
Pràcticament la totalitat de les famílies són socis de l’AMPA. El número de 
socis passa dels 827 del curs passat als 820 pel curs actual 2010-2011.  
 
S’informa de les activitats previstes per aquest curs 2010-2011 que organitza 
l’AMPA, i que tradicionalment son: 

• Obra de teatre. Es duu a terme durant el primer  trimestre, aquest any 
degut a malaltia de l’actriu s’ha suspès. 

• Cinefòrum. La temàtica escollida per aquest curs es la coeducació i la 
igualtat entre home-dona. 

• Conferència a determinar. 
 
L’AMPA dóna suport econòmic a la medalla IES Màrius Torres, a la festa de 
final de curs de 2on de batxillerat, revista Trencaclosques, premis literaris 
Màrius Torres i sortides dels alumnes de l’ E.S.O. 
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A causa dels problemes de distribució dels fabricants d’ordinadors no tots els 
alumnes n’han pogut comprar un. També s’han previst problemes de 
connectivitat. Degut a això s’ha decidit iniciar el curs amb llibres de text. El 
Centre demana a l’AMPA que gestioni en gestioni la compra. 
 
Destaca la labor de la psicòloga del AMPA Rosa Blasco.  
El nombre de visites de les famílies ha sofert un descens respecte al del curs 
passat des de les 370 del 2009 a les 338 del 2010.  
 
Aquestes s’han distribuït de la següent manera: 
 

Curs 2009 2010 
1er ESO 17% 10% 
2on ESO 12% 9,6% 
3er ESO 16% 13% 
4rt ESO 20% 21% 
1er Batx. 25% 19% 
2on Batx. 10% 6% 

 
 
3- Tancament Econòmic curs 2009-2010 
 
El Tresorer de l’AMPA dóna l’informe econòmic del passat curs i són aprovats 
pels presents a l’Assemblea. 
 
Es comenta la necessitat de tenir un saldo positiu al voltant de 3.000 euros, per 
poder fer front a qualsevol imprevist que pugui tenir el centre. 
 
Una mare pregunta perquè hi hagut menys despesa en els apartats de la 
revista Trencaclosques i Jornades Esportives i Colònies. 
 
El President Albert Florensa respon que l’AMPA dóna suport a cadascun dels 
apartats depenent de la disponibilitat final de fons i que en aquests casos no hi 
havia més diners. 
 
 
4- Pressupost pel curs 2010-2011 i proposta increment quotes del AMPA 
 
El Tresorer de l’AMPA presenta i comenta el pressupost per aquest proper 
curs, que també és aprovat pels presents.  
 
S’explica que no obstant el curs passat es va aprovar un increment de quotes 
pel curs 2010-2011 de 4 euros, passant de 44 a 48 € l’any, aquesta no s’ha dut 
a terme totalment ja que per no carregar en excés les famílies les quotes 
aplicades aquest curs han estat de 46 euros. 
 
Es comenta que si durant el curs fos necessari fer front a alguna despesa 
extraordinària es podria aplicar una derrama pel 2 € restants per família. 
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5- Votació si s’escau dels nous membres de la Junta de l’AMPA 
 
El President comenta que aquests curs s’han de renovar tres membres de la 
junta de l’AMPA ja que l’Antoni Borrego, l’Andreu Taberner i la Fina Masip 
causen baixa del centre i la junta perquè els seus fills han acabat el seus 
estudis al Centre.  
Es presenten set candidats:  Mª Teresa Claverol, José España, Juan José 
González Fabra, Montserrat Gracia Fumanal, Xavier Roig Cubino, Rafel Piñol 
Torrente i Montserrat Albendea Contreras.  
Els candidats presents son:  
 

• Mª Teresa Claverol  

• Juan José González Fabra 

• Montserrat Gracia 
 
La votació dona el següent resultat. 
 

- Mª Teresa Claverol   18 vots 

- Juan José Gonzalez Fabra 19 vots 

- Montserrat Gracia Fumanal 20 vots 

- José España   0 vots 

- Rafael Piñol Torrente  0 vots 

- Montserrat Albendea Contreras 6 vots 

- Xavier Roig Cubino  2 vots 

 
Quedant escollits Mª Teresa Claverol, Juan José González i Montserrat Gracia, 
als que se’ls convoca per la propera junta de l’AMPA del 13 de desembre 
 
 
6- Informe de la direcció 
 
La Directora agraeix la col�laboració dels pares de l’AMPA. 
 
Informa sobre la matrícula que ha estat similar al del curs passat. A primer i 
segon d’ESO hi ha 3 grups normatius i 4 reals amb 91 i 92 alumnes a primer i 
segon respectivament, a tercer i quart d’ESO son 4 grups amb 122 i 121 
alumnes respectivament. A 1er i 2on de Batxillerat hi ha 7 grups amb 230 i 215 
alumnes respectivament.  
 
El Centre té Batxillerat nocturn: 1 grup de 1er i 4 de 2on.  
El grup de 1er de Batxillerat no es pot ampliar i es fan els tres itineraris en un 
sol grup. El número d’alumnes a 1er és de 43 i a 2on de 130.  
 
El Centre desitja la màxima formació en llengües i participa en totes les 
convocatòries que és possible, per aquest motiu participa en dos projectes 
COMENIUS : un multilateral amb diversos països europeus (Islàndia, Finlàndia, 
Itàlia, i dos centres de França; comptem amb la col�laboració d’un centre de 
Tianjin, Xina) i un bilateral amb una escola de Finlàndia. El projecte Bilateral en 
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aquest moment no esta concedit, tot i això, estem en contacte per tal de 
treballar conjuntament. 
 
Es comenta la participació en l’aprenentatge actiu d’idiomes (projecte 
ORATOR) per rebre un ajut i poder viatjar amb els alumnes de 2n d’ESO 
(Anglaterra) i 1r de Batxillerat (Estats Units). 
 
Continuem amb el desenvolupament del PELE. Projecte que es porta a terme 
conjuntament amb un centre de primària en concret amb l’Escola Espiga, en el 
qual els alumnes de 1r i 2n  d’ESO amb els de 5e i 6e intercanviem 
experiències en anglès. 
 
Comenta també la participació en un projecte de ciències experimentals, 
programa ARCE. Inclòs en un intercanvi entre centres de diferents comunitats 
autònomes. El projecte s’està perfilat i s’està treballant per dur-lo a terme amb 
l’IES Alpujarra (Orgiva, Granada), IES Serra Nevada (Fiñana, Almeria), IES 
Laguna de Joatzel (Getafe, Madrid) i INS La Ferrería Montcada-Rexach, 
Barcelona. 
 
Pel que fa a les sortides i activitats, el centre va consolidant una sèrie 
d’activitats i sortides que complimenten la formació dels nostres alumnes. 
S’explica que durant el curs es farà una xerrada sobre Internet segur als 
alumnes. També es durà a terme una activitat de teatre o “Road Show” sobre 
seguretat vial, organitzat per la guàrdia urbana que es bastant impactant. 
 
 
 
7- Torn obert de paraules 
 

Una mare pregunta qui compon l’AMPA i quin dels seus membres causen 
baixa. Comenta que creu que caldria fer un agraïment públic a aquests per la 
tasca feta durant tot el temps en que han format part de la Junta. 

El president presenta als membres de l’AMPA i explica quins membres causen 
baixa i per què.  

 

 

El  secretari                                                                             Vist i plau 

                                                                                             El  president 

 

 

 

 


